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Betreft    : Ontheffing voor poppodia Metropool 
 

Geacht college, 
 
In de Tubantia van 2 oktober staat het volgende bericht: Ontheffing voor poppodia Metropool; alle 
shows mogen doorgaan. 
Hoe kan de veiligheidsregio dit uitleggen aan alle horecaondernemers, die door de nieuwe 
maatregelen nog harder getroffen worden en waar bij velen het water tot aan de lippen staat? 
PVV Hengelo kan zich de woedende reacties vanuit de Horecaondernemers goed voorstellen!  
 
 

De PVV heeft hierover de volgende vragen? 

1. Hoe is het besluit tot stand gekomen om deze ontheffing voor het Metropool af te geven? 

 

2. Is het college, samen met de veiligheidsregio van mening dat corona niet besmettelijk is, als 

het gaat om een cultureel gesubsidieerde instelling? 

Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, waarom is deze ontheffing dan verleend? 

 

3. Hoe gaat het college dit de horecaondernemers uitleggen? 

  

4. Is het college ervan op de hoogte dat er geen jaarverslagen op de website van het Metropool 

staan? (de link werkt niet) 

Zo ja, waarom wordt hier niets aan gedaan? 

Zo nee, gaat het college ervoor zorgen dat de jaarverslagen openbaar komen te staan?  

 

5. Het is PVV Hengelo, na herhaaldelijke verzoeken tot nu toe niet gelukt om de jaarverslagen 

op te vragen en in te zien. Is het college het met PVV Hengelo eens dat dit de nodige vragen 

oproept van een stichting die op subsidie lijkt te draaien? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Petra Nijhuis 
Fractievertegenwoordiger PVV Hengelo 
 

 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 
 


